
Participants : Anita i Mar ( Base Ò ), Mireia ( La Inversa ), Silvano ( La Fàbric@ ), Rosa
( Menjador Ca La Rosa ), Rocío ( BitLab ), Aina ( Espai Ambiental ), Víctor (BitLab ), Núria
( Andròmines ), Xavi Palos , Quim Carreras , Maite ( secretaria ).

Ordre del dia
1. Gestió dels projectes / subvencions.
2. Aniversari Can Xes a recinte Fabra i Coats.
3. Incorporacions sòcies / col.laboradores. Crear document de pertinença i

actualització mapa
4. Propostes de subvencions per l'any 2023.
5. Convocatòria Taula d'ESS amb Districte.
6. Assemblees: Possibilitat de fer assemblees itinerants i assemblees

obertes.
7. Comissió 15 mesures.

Primerament, fem una ronda de presentació i  les companyes de Base Ò ens expliquen el
seu projecte: Dissenyen i implementem projectes culturals inclusius i fomentem el
pensament crític a través de projectes educatius i de difusió cultural.
També es dediquen a la creació d’espais per a la conciliació de la vida familiar integrats en
entorns culturals i desenvolupen xarxes de col·laboració i intercooperació a través de la
mediació cultural.

1-Gestió dels projectes / subvencions.

-Ens comprometem a corresponsabilitzar-nos en els projectes, decidim que ha d’haver-hi
una persona responsable al llarg d’aquests.
-Proposem, apart, que hi hagi una comissió de seguiment ( comité, grup de trteball )
col.laborant amb la persona de referencia que es designi.
-Demanarem responsabilitat a les associades, perquè puguin ajudar i aportar els seus
coneixements en mesura del possible.

2- Aniversari Can Xes a recinte Fabra i Coats.

-Coincideix amb Fabra Major. Revisarem els documents per saber quin any és.
-S’ha de fer un cartell.

3- Incorporacions sòcies / col.laboradores. Crear document de pertinença i
actualització mapa

-S’exposa que de 19 sòcies hem passat a  29 sòcies / entitats.
-Actualment hi ha un compromís només oral. s’ha de preparar un document de deures i
compromisos.
-Com a formalitat estaria bé tenir un document d’adhesió de les entitats.



-En Quim proposa que hi hagi una aportació económica específica per a tenir un fons
de despeses i activitats.Es decideix que cada entitat ho parli internament i exposar-ho
a la propera assemblea.
-Es valora establir un graus, no tothom les mateixes possibilitats d’implicació.Plantejar
diferents modalitats de sòcies: simpatitzants, col.laboradores, etc.
-Es proposa fer un excel amb les dades de les sòcies, Maite explica que ja està fet, calen
algunes dades que es poden afegir quan decidim fer el nou llibret. S’ha d’acabar de veure si
tenim pressupost per fer-lo-
-Es planteja la possibiliat de si volem ser una entitat de segon grau.
-Votem per valorar-la amb resultat positiu.
-Si es fa s’’han de modificar els estatuts.
-A nivell de governança és clau ser ass. de segon grau. Es posa com a exemple que
a la propera assemblea es porta el tema, bit lab facilita el debat portant documentació
explicativa dels papers necessaris que suposarà i també els beneficis.

4- Propostes de subvencions per l’any 2023

De 15:00 a 16:00 hem fet una prèvia per identificar subvencions possibles. Per fer activitats i
per mantenir estructura.
→ Cospe: departament de drets socials de la gene
→ Generals: foment de l’associonisme topall de 1000 eur per la FESS SA
→ Generals: feminismes per activitats de dia 8 i dia 25
→ Ajuntament i diputació per publicacions (Memòria)
→ Nuria proposa valorar les subvencions de la diputació i presentar projectes que ja tinguin
altres subvencions

5- Convocatòria Taula d'ESS amb Districte.

Qué volem que sigui la Taula d'ESS?

- Què volem aquest espai com a XES ?
- Dinamitzar la taula com a XES?Pot ser una bona estratègia d’incidència política.
- Valorar demanar un encàrrec per a organitzar un cicle de debats o una recerca o una

acció complementària.
- Es fan reunions cada sis mesos.
- No té pressupost assignat.
- Relacionar-ho amb les 15 mesures.
- En Quim s’ofereix com a representant.
- En Silvano explica totes les coses que hem aconseguit, a nivell de lobby polític, com

per exemple els jardins d’Elisa Garcia.
- Es parlar d’incloure a cada ordre del dia un punt de ESS. S’acorda incloure un punt.
- Tenim les nostres reserves de que ens “utilitzin” per a justificar la feina.
- Relacionar la tardor solidària i el seu contingut amb l’ESS.
- Des de la taula ESS marcar l’agenda política.
- Es parla de debatre al voltant de la relació Comunalitats i la XES SA. En mode

extraordinària.



- El dia 24 anem a la previa de la taula. Volem repensar la taula ESS i que sigui
operativa en relació a les activitats que fem la XES i les que Districte vulgui activar.
Volem fer un pla de treball conjunt. A les 17h on-line. Quim hi va, potser en Silvano.
La Núria s’hi suma.

6- Assemblees: Possibilitat de fer assemblees itinerants i assemblees obertes.

- Sempre són obertes.
- De moment, no itinerants.
- Valorar-ho comunicar a les xarxes, una setmana abans.

7- Comissió de 15 mesures

- Objectiu . Aterrar les 15 MesurESS a Sant Andreu.
- Xavi, Núria, Víctor, Aina, Silvano.
- Es proposa una trobada el dia 23 de Novembre de 16h a 18h.

8- Diversos

- Reconeixement del Slowfood a
- Amplificar per XXSS el tema aniversari.
- Revisar i quadrar protocol de comunicació.
- Donar la benvinguda a la Base Ò.


